
 

 

Ηράκλειο,  23 Νοεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: Επέκταση των μέτρων στήριξης και στις ξενοδοχειακές επιχειρήσεις 

 

Με επιστολή του Συνδικάτου Ξενοδοχοϋπαλλήλων και Εργαζομένων Επισιτισμού -

Τουρισμού Ξενοδοχείων & Συναφών Επαγγελμάτων, Ν. Κέρκυρας, Παξών, 

Σαγιάδας, Ερεικούσας, Οθώνων & Μαθρακίου ενημερωθήκαμε ότι μεγάλος αριθμός 

συναδέλφων τους με δικαίωμα υποχρεωτικής επαναπρόσληψης και δικαιούχοι του 

επιδόματος στήριξης ειδικού σκοπού μέσω «Εργάνη»,  λόγω σύγχυσης ή και 

λαθεμένων δηλώσεων των λογιστών τους, αιτήθηκαν το έκτακτο επίδομα του ΟΑΕΔ 

με αποτέλεσμα να μην έχουν ασφαλιστική κάλυψη, να έχουν λάβει λιγότερα χρήματα 

απ’ όσα πραγματικά δικαιούνται και να αδυνατούν πλέον να λάβουν την επιδότηση 

ανεργίας των εποχιακών. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεται η κυβέρνηση να τους δώσει τη δυνατότητα να λάβουν το επίδομα 

στήριξης ειδικού σκοπού για τους μήνες μετά τον Αύγουστο που ολοκληρώθηκε το 

τρίμηνο επιδότησης τους,  ώστε να εξασφαλιστούν και τις 50 ημέρες ασφάλισης  

(Σεπτέμβριος- Οκτώβριος) για να μπορέσουν να επιδοτηθούν ως εποχιακοί απ’ τον 

ΟΑΕΔ; 

 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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